
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 7 september 2022 kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan.  
 

 

Närvarande: Börje Sturesson, Mona och Bengt Andersson, Jan- Olof Karlsson, Hannele Alström, 

Nisse Fält samt Sven Svensson 

Anmält förhinder: Annika Sturesson  

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande styrelsemedlemmarna varmt 

välkomna.  

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen.( Ändring av § 11 en felskrivning gällande månad) 

 

§3. Godkännande av protokollet från augustis styrelsemöte. 

 Mötet godkände föregående protokoll utan anmärkningar. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

- Kassören redovisade att vår ekonomi är god. 45 betalande på månadsmötet. Se vidare på vår hemsida 

där redovisningen är närmare belyst. 

- Kassören informerade om ”problemet” med svisch där banken tar 1.50/ gång av oss trots att vi är en 

ideell förening men att det är som vanligt ”att gilla läget” då systemet är enkelt både för oss och de som 

kommer till våra träffar. 

  

§5. Medlemmar.  

-Kassören redovisar att vi fortsatt är 192 medlemmar men det är bara 191 som betalat. Alltså inga 

ändringar sedan förra månaden. 

 

§6. Skrivelser. 

Kallelse till PRO-distriktets höstmöte i Sparreholm. Ordförande kontaktar valberedningen om möjligt 

deltagande. 

  

§7. Rapporter.  

- Från augustimötet 51 närvarande totalt. Kassören önskar att vi framledes begär in deltagande för att 

underlätta inköp och iordningställande av lokal. Styrelsen godkände förslaget.  

- Styrelsen saknade augustis Nyhetsbrev men ser fram emot september/oktobers nyhetsbrev. 

- Ärladagen fick ställas in för vår del även den på grund av sjukdom 

 

§8. Reserapport.  

- Mona informerade att för första gången på 15 år varit tvungen att inställa Rosellaresan pga. för få 

deltagare. Styrelsen beslutade att även informera via tidningen om liknande resor framöver.  

Mona lägger nu av som reseansvarig och vi behöver se ut någon som kan ta över denna funktion. 

- BBR,s ”Bilbingo” fick ställas in den 17 augusti även den pga. sjukdom.  

 

 



 

§9. Studierapport. 

-Höstens cirklar har nu börjats, men matlagningsgrupperna börjar först den 29 september med ”lag 1” 

och ”lag 2” veckan efter alltså den 6 oktober. 

-Slöjden efterlyser gärna fler deltagare och erbjuder en ”prova på dag” på passande fredag för den 

intresserade. 

- ”Så som jag såg det” blir andra gången 3 oktober. Skapande händer fortsätter som vanligt. 

 

§10. Nya frågor.  

- Styrelsen beslutade att engagera Lennart Johansson från Flen den 28 september pga. att bokade 

underhållare har fått förhinder. 

- Vi saknar den tidigare planeringsskrift som skickades ut inför varje termin. Nyhetsbrevet får bli en 

ersättning tills vidare. Styrelsen beslutade kommande arrangemang för resten av året: 

- Månadsträffen den 26 oktober och då underhåller gruppen ”Gott och Blandat”. 

- den 16 november är det halvårsmöte med fastställande av budget och årsavgift. De som avser att inte 

längre vara kvar i styrelsen meddelar detta då. Börje kontaktar Polisen för information om äldres 

utsatthet för brott. 

- Julbord den 26 november. Kassören undersöker lämplig restaurang. 

- Julgröt den 14 december. Vi försöker få samma underhållning som tidigare år, Karin Hansander och 

Solveig Almrot och även barnens luciatåg. En tradition för vår del. 

- Vi har tidigare alltid bjudit in dem som fyllt 80 och 90 år till Julgröten. Svenne och Nisse tar fram en 

inbjudan som skickas till de aktuella. De aktuella årtalen är 1930, 1931, 1932, 1940, 1941, samt 1942 

-BBRs blir till Jäders kyrka och det är redan 22 anmälda (men ingen från styrelsen). 

- PRO ärla behöver ett utrymme/källarlokal eller liknande för alla våra ”grejor” då Bengt och Mona 

kommer att sälja sitt hus där all vår utrustning nu finns lagrade. 

 

§11. Kommande möten. 

Månadsmötet onsdagen den 28 september med Lennart Johansson som underhållare.  

- Kerstin Möller vill försöka hålla i lotteriet den 28. 

 

 

§12. Nästa styrelsemöte.  

Beslutades till onsdagen den 12 oktober i samlingssalen kl. 10.00 Pingstkyrkan.  

 

§13. Avslutning. 

Ordförande Börje Sturesson tackade för ett bra möte och hoppades att vi inte behöver drabbas av 

Corona igen. Börje meddelade att det nu finns möjlighet att få den femte sprutan på distriktsköteske- 

mottagningen här i Ärla. 

 

Sekreterare          

 

  Sven Svensson                             






